
 

Ptuj, 20. april 2024 

 

SVETNIŠKO VPRAŠANJE VEZANO NA  INVESTICIJE 

 V SONČNE ELEKTRARNE 

V   današnjem času, ko se vedno bolj zavedamo  potrebe po trajnostnem življenju in 

ohranjanju okolja, je vprašanje uporabe sončnih elektrarn postalo izjemno aktualno. 

Sončne elektrarne so obnovljiv vir energije, ki ne povzroča škodljivih emisij, kar 

prispeva k zeleni ekonomiji in ohranjanju okolja  in je  eden pomembnejših ukrepov 

glede podnebnih sprememb. 

Ali  MO Ptuj   razmišlja oz. kako daleč je z   pripravo  oz. izvedbo  investicij v 

sončne elektrarne na  strehah javnih stavb?   

 Ali je objavljen kakšen razpis na katerega bi se lahko MO prijavila in če da,  

kolikšen bi lahko bil delež sofinanciranja? 

 

Sonja Žibrat, mestna svetnica 

 

SVETNIŠKO VPRAŠANJE VEZANO NA   IZGRADNJO  

VAROVANIH STANOVANJ 

 

V kateri fazi je izvedba varovanih stanovanj na Ptuju? 

 Ali je že bilo izdano gradbeno dovoljenje?  Če je gradbeno dovoljenje že bilo 

izdano, bi prosil za informacijo kdaj in kakšna je časovnica investitorja za 

začetek gradenj oz. kdaj se okvirno načrtuje vseljivost v stanovanja.  

 

Luka Žižek, mestni svetnik 


